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Zápis  z jednání  Komise  kultuiy,  školství  a cestovního  ruchu

16. 1. 2019

Městský úřad Soběslav

Přítomni: l. Molíková, A. Krejčová, J. Palasová, P. Srncová, D. Lhotáková, M. Pimperová

Omluvení:

Program:

1. Stanoveni formálnich náležitosti souvisejíďch  s činnosti komise (tzn. stanoveni četností schůzek,
odsouhlaseni  terminů schůzek, výměna kontaktů aj.)

2. Nastavení vlastni činnosti komise ve třech základnich oblastech: kultura, školstvi a cestovni ruch
3, Různé

Add 1/

Členky komíse se dohodly na četnosti schůzek, které budou probíhat jednou za "14 dní. Častější potřeba

schůzek byla přijata předevšim kvůli obsáhlosti témat a oblastí, které patři do kompetenci této komise.

Zároveň byly odsouhlaseny terminy dvou následujicích jednáni, tj. 31. 1. a 14. 2. 2019. Se souhlasem

všech rozešle M. Pimperová kontakty všem členkám.

Add 2/

Tato komise by měla být iniciativním orgánem v oblasti daných témat pro radu města i zastupitelstvo a

zároveň orgánem výkonným v tom smyslu, že může předkládat nové návrhy na zlepšeni v dané oblasti.

Může být poradnim či konzultačním orgánem pro radu města. Jejim cilem by mělo být aktivni podileni

se na kvalitě školstvi, kultury i cestovního ruchu na základě zpětné vazby od občanů, či návštěvniků

našeho města. Komise by měla zprostředkovávat vzájemnou spolupráci s radou města, spolupráci

všech institucí a spolků ve městě a součinnost přáni obyvatel s aktivitami, vytvářenými organizacemi,

školami a spolky.

Během prvních jednáni chce komise:

)> Zanalyzovat  současnou situaci ve všech oblastech (SWOT analýza)

>  Ve spolupráci s radou města připravit návrh zadáni, tj. stanovit konkrétni dosažitelné cíle pro

1. rok (krátkodobý plán) a stanovit cile, které je možné realizovat v následujicím obdobi

(dlouhodobé tjle)

>  Nastavit časový harmonogram pro jednotlivé úkoly

Komise žádá Radu města Soběslavi o stanoveni svých kompetenci, pojmenováni stěžejnich témat,

kterými by se dle RM měla komise zabývat prioritně.

Add 3/

A. Krejčová přednesla komisí 2 témata k projednání: první téma bylo zadáno Radou města Soběslavi,

druhé téma bylo iniciováno vyhlašovatelem  dotačniho titulu - MAS Lužnici se sidlem v Sudoměřicich.

Téma č. 1 Rozšíření  Soběslavských  slavností  o další doprovodný  program

Představa je taková, že by se stávajici program slavnosti, který se odehrává v prostorách hradniho

nádvoři a v parku u Hlásky, rozšiřil o dalši prostory (např. náměsti, kemp Plovárna, DDM apod.). Členky

komise na svém přištím jednáni přednesou konkrétni návrhy.

Téma č. 2 Možnost čerpat dotaci  prostřednictvím  Místní akční skupiny na zajištění

programu  pro děti během letních prázdnin  (podpora  příměstských  táborů)



Komise doporučuje městu, aby jako oprávněný žadatel využil dané přiležitosti a přípravíl projektovou

žádost o grant na podporu realizace příměstských táborů během letmch prázdnin pro děti předškolního

a školmho věku.

Komise se dohodla, že v rámci splněni cile reagovat na potřeby občanů v každé oblasti zřídí společnou

e-mailovou schránku, do které by měly přistup všechny členky komise a která by současně sloužila jako

kontaktni e-mail pro veřejnost. Na tento e-mail by mohli občané posílat své připomínky a podněty

komisi, týkajíci se kultury, školstvi a cestovního ruchu. Pro občany poskytne ínformace o své činnosti

prostřednictvím měsíčníku Híáska a webových stránek města.

Komise se chce představit neien veřejnosti, ale také zástupcům organizaci, spolků a zájmových

sdruženi, které působi v oblasti kultury, školstvi a cestovniho ruchu v Soběslavi. Chce je pozvat ke

svému jednání vždy za každou oblast zvlášť.

P. Srncová navrhla zveřejněni programu a stěžejních bodů z jednárí komise na webových stránkách

města. A. Krejčová zmínila, že by bylo dobré ověřit správnost postupových kroků, aby byly v souladu

s legislativou. M. Pimperová do příštiho jednáríí komise připravi dokument, jak postupovat v souladu se

zákonem.

S ohledem na dokončení rekonstrukce náměsti a očekávání jeho využitelnosti občany našeho města,

bychom společně se záměiy Rady města Soběslav navrhlí náměty pro jeho využitelnost. Pro tuto

připravu koncepce vyuz:itelnosti náměstí potřebujeme záměry Rady města, informace o možnostech

technického charakteru (např. stánek, posezeni, ozvučenL..) a zároveň znalost požadavků občanů

(sběr informaci prostřednictvím dotazniku na webu města). V této souvislosti apelujeme na zprovozněni

portálu OBČAN, který bude součásti webových stránek města a umožni tak občanům vyjádřit se tak

k aktuálnim tématům.

Termín příštího jednáni: 3L1.  2019 od "15:30 hod. v KDMS

Zapsala: Michaela Pimperová, 17. "l. 2019


